
PETITIE 

Tegen de stankoverlast door 
Scelta Umami aan de 
Pannenberg te Belfeld. 

Samen maken wij ons sterk 
voor een schone en gezonde 
lucht en leefomgeving. 



"PETITIE Il 

7 september 2022. 

Aan: Burgemeester, Wethouders en raadsleden van de Gemeente Venlo. 

Van: Alle deelnemers van deze petitie. 

Onderwerp: Stank en geuroverlast door Scelta Umami te Belfeld. 

Omschrijving: Zie onderstaande tekst. 

Doel: Een stank- en geurvrije woon- en werkomgeving voor bewoners en belanghebbenden in Belfeld. 

Bijlagen: 3 

Bijlage 1: veel gehoorde klachten door de overlast. 

Bijlage 2: mail van Schoolstraat @, aan gemeente Venlo en Scelta Umami. 

Bijlage 3: brief bewoner Schoolstraat Belfeld. 

Geacht college van Burgemeester en wethouders en gemeenteraadsleden. 

Zoals reeds langere tijd bij U bekend en ook door de gemeente Venlo erkend, is er in Belfeld voortdurend 
sprake van ernstige belemmering van de leefbaarheid en gezondheid. Het gaat hier om ernstige stankoverlast, 
hoewel de gemeente steeds spreekt van geurhinder. Deze overlast wordt veroorzaakt door het bedrijf Scelta 
Umami aan de Pannenberg te Belfeld. 

Het is voor ons niet mogelijk om exact te duiden welke bedrijfsactiviteiten verantwoordelijk zijn voor de 
aanhoudende overlast. Wij hebben wél vaak vastgesteld dat deze overlast optreedt op de meest uiteenlopende 
momenten. Het gaat om een beetje geur tot aanhoudende zware stank, die doordringt tot in de woningen. Het 
belemmert de leefbaarheid en het woongenot. De irritatie hierover is bij veel mensen flink gestegen. 
Bovendien maken veel mensen zich zorgen over de volksgezondheid. Zie bijlage 2. Dit in verband met de 
uitgestoten stoffen door Scelta Umami. Wij verzoeken de gemeente het stoffenregister van minimaal de laatste 
2 jaren van Scelta Umami op te vragen en dit (te laten) onderzoeken. Tevens willen wij inzage in de 
productiegegevens over eenzelfde periode. Ook is het noodzakelijk, metingen van uitstoot uit te voeren. 
Vervolgens zou dit door een ieder openbaar te raadplegen moeten zijn. 

Dit bedrijf is opgericht rond 2008 en veroorzaakte in het verleden al vaker stankoverlast. Hierover is door 
diverse mensen geklaagd bij de gemeente Venlo. Door de betreffende afdeling bij de gemeente is dit ook 
allemaal bevestigd. Er zijn door het bedrijf maatregelen doorgevoerd, en de overlast was tijdelijk minder. Toch 
stak het nadien steeds de kop weer op, waardoor mensen hun beklag bleven doen bij de gemeente. Omroep 
Venlo berichtte jaren geleden al over op te leggen dwangsommen, indien het bedrijf de geurnorm en nog zou 
overschrijden. Ook het riool wordt veel te zwaar belast met te heet afvalwater, waardoor schade is ontstaan. 
De reparatiekosten hiervoor zijn verhaald op Scelta, zo is ons verteld door de gemeente. De stankoverlast 
verspreidt zich ook via het riool. Op andere plekken komt stinkende stoom uit de putten omhoog. Hoe kan 
deze situatie na jaren, en na het eventueel opleggen of boven het hoofd hangen van dwangsommen nog steeds 
bestaan . 



Het laatste jaar is de overlast verder toegenomen. Buiten zitten of andere recreatieve activiteiten worden ons 
onmogelijk gemaakt. De stank hangt voortdurend in de woningen. Hierover is opnieuw veel geklaagd bij de 
gemeente. De afdeling heeft de problemen zoals wij deze ervaren opnieuw erkend. Ons is afgelopen voorjaar 
door de gemeente in het vooruitzicht gesteld, dat nieuwe maatregelen genomen gaan worden. Dit op korte 
termijn. In mei kwam omroep Venlo er aan te pas met een reportage en interview. Het gehele voorjaar en de 
zomer van 2022 heeft deze overlast de boventoon gevoerd voor velen in Belfeld, waar ook gemeente 
raadsleden zich ongerust over maken. 

Begrijp ons goed, wij hebben niets tegen het bedrijf Scelta Umami. Wij hebben wél iets tegen de overlast die 
dit bedrijf nog steeds veroorzaakt. Het is nu echt genoeg geweest. De stank en geur van Scelta Umami komt 
ons de strot uit. We zijn er helemaal klaar mee. De gezondheid van onze inwoners staat op het spel. Hierom 
zijn Lyzet en Theo van Hoorn deze petitie gestart. Het aantal aangemelde huishoudens en belanghebbenden is 
gigantisch. Er zijn 195 aanmeldingen van huishoudens uit meerdere straten. Deze zijn getoond aan de 
wethouder maar blijven bij de initiatiefnemers. De bijlagen spreken boekdelen. Deze bevestiging van de door 
hen ervaren overlast laat zien dat er nu echt een definitief einde moet komen aan de overlast door Scelta 
Umami. 

Naar aanleiding van deze petitie heeft Wethouder Tom Verhaegh contact opgenomen met Lyzet en Theo van 
Hoorn. Ook omroep Venlo en dagblad de Limburger meldden zich. Tom Verhaegh maakte een afspraak en 
kwam binnen enkele dagen persoonlijk naar de familie van Hoorn. Omroep Venlo was er bij aanwezig. Ook de 
Wethouder liet zich kort interviewen en toonde begrip en betrokkenheid. Er is open gesproken over de situatie. 
Dit alles leidt tot een voorzichtig sprankje hoop bij alle betrokkenen. Maar we zijn er natuurlijk nog lang niet. 

Wij verwachten van de gemeente Venlo dat zij alles in het werk gaat stellen, om de inwoners hun gezondheid 
en leefbaarheid terug te geven. De Wethouder heeft aangegeven alles te zullen doen om de overlast aan te 
pakken. Waarbij voorrang gegeven wordt aan de behandeling van deze kwestie, zodat wij weer gauw normaal 
kunnen leven. De gemeente zou overigens nog kunnen bekijken of een verhuizing van het bedrijf haalbaar is. 
De kosten van aanpassingen, wellicht ook weer nodig in de verdere toekomst, lijken ons erg hoog. Laat echter 
duidelijk zijn dat wij geen genoegen zullen nemen met halve en/of tijdelijke maatregelen en oplossingen. Dit 
betekent dat de geur in het geheel achterwege dient te blijven in de toekomst. "Aanvaardbare stank" klinkt 
alsof men dit zou accepteren. Niet dus. 

Namens alle belanghebbenden van deze petitie, 

Met vriendelijke groet, 

Lyzet en Theo van Hoorn, Belfeld. 



Bijlage 1: veel gehoorde klachten 

Wij horen mensen klagen over de volgende zaken: 

We koppelen deze klachten niet aan met naam genoemde personen. 

Van een mevrouw met een longaandoening, in een scootmobiel, horen wij dat zij méér medicijnen 
nodig heeft omdat haar longproblemen zijn verergerd door de vieze stank. 

Het stinkt naar verbrand rubber. 

Ik heb hoofdpijn van de stank. 

Ik ben misselijk op mijn maag van de stank. 

Ik voel mij licht in mijn hoofd. 

Ik slaap er slecht van. 

Ik heb geïrriteerde luchtwegen. 

Wij klagen hier al jaren over bij de gemeente Venlo. 

Als die stank niet ophoudt ga ik verhuizen. 

Je ruikt het overdag en snachts in huis. 

Ik heb de geur aan de kleding hangen. 

Wij kunnen niet buiten koffie drinken. 

Wij kunnen in de buitenlucht geen was drogen. 

We kunnen geen visite buiten ontvangen of een feestje vieren. 

Ramen en deuren moeten wij dicht houden, we kunnen niet ventileren. 

De stank dringt onze woning binnen. 

Vaak is het extreem in de weekenden. Dan heb ik vrij. 

Wanneer wij in de buurt van het bedrijf lopen met de hond, of fietsen, moet je iets voor mond en 
neus houden. 

Ik heb er een gevoel door alsof ik moet braken. 

Bij de dierenweide/speelweide aan de Berkenhoflaan blijven vaak mensen met hun kinderen weg, 
vanwege de hevig aanhoudende stank. 

Snachts wakker worden van de stank. 

Wij zijn helemaal klaar met het gestink, het moet echt ophouden. 

De geur is sinds afgelopen jaar erger, sterker en vaak meer chemische geur. 

We horen van diverse mensen dat zij geïrriteerd raken van de overlast door deze stank. 

Ik heb leukemie en moet zuinig zijn op mijn longen. Wij maken ons veel zorgen over de stoffen die 
wij in ademen. 



Ik ben al moe door de leukemie, goed uitrusten lukt niet met deze smerige lucht. Ik functioneer veel 
minder goed, ook mijn werk lijdt hier onder. 



Bijlage 2: mail van Noud Wilbers aan Hans Boonen 

Goedemiddag Hans, 

Zoals vorige week telefonisch besproken zou ik inhoudelijk een aantal vragen/stellingen op de mail 
zetten inzake de geuroverlast die wij ervaren afkomstig van Scelta Umami. 

In de communicatie vanuit Scelta wordt niet gesproken over een mogelijk oplossing voor de geur 
overlast via het rioolstelsel, mogelijkerwijs wordt dit vergeten en wil ik dit wel aangekaart hebben. 

Graag zou ik onderstaand nogmaals alle klachten maar ook mogelijke oorzaken op een rijtje zetten 
dit om het totaalbeeld voor eenieder duidelijk te hebben. 

In de cc familie Van Hoorn die door middel van een petitie en media de noodzaak van het probleem 
ook al hebben aangekaart. 

Mogelijke oorzaken van de geurklachten: 

1. Via filtersysteem; 
2. Via afvalwaterriool (gaat via gemeentelijk riool via Janssen-Dingsweg naar de Schoolstraat) Dit 

afvalwater kan afkomstig zijn uit: 
o Proceswater (bijvoorbeeld lozing blancheerwater, koelwater etc.); 
o Terreinwater (via voorzijde bij laden lossen); 

3. Via oppervlakte water (wadi); 
4. Openstaan van overheaddeur tijdens lossen van champignons (deze staat vaak nog open terwijl 

de container al gelost is maar nog "aangedokt" staat in kiep positie); 
5. via rechterzijde bij lekwater afvalcontainer waar directe afvalstroom vanuit de hal in komt; 
6. via op het terrein opgestelde containers. 

(Mogelijke) gevaren/gevolgen van de vrijkomende stoffen: 

• Samenstelling (bio) chemisch van verschillende uitstoten/stoffen bekend? 
o Zijn deze gevaarlijk voor mens/dier/rioolstelsel? 

• Er worden ADR 8 klasse stoffen gebruikt in het proces. Dit zijn zuren/basen, komen deze ook in 
lucht en/of afvalstromen via het proces terecht? 

• Grootste vooralsnog bekende gevolg van de vrijkomende afvalstromen is de onaanvaardbare 
geuroverlast. 

Ik kan ook een aantal oplossingen bedenken voor de eerder geschetste mogelijke oorzaken, 
eerlijkheidshalve vind ik dit de taak van de gemeeente/Scelta Umami om deze te bedenken. 
Ik wil echter wel al een voorzet geven voor oplossingen: 

Oplossing per oorzaak: 

1. Wijziging in type filtersysteem/ nieuw filtersysteem/ aanvullend filtersysteem. Spotafzuiging op 
blancheerunits en zorgen dat tijdens stilstaan van proces geen lucht/geur vrij komt. 

2. Temperatuur afvalwater(blancheerwater) drastisch verlagen. De hoge temperatuur zorgt voor meer 
dampvorming en dus meer geur overlast. De dampen zijn via de straatkolken en 
hemelwatervoeren van gebouwen zichtbaar. Terreinwater afkoppelen van gemeentelijk riool en 
door middel van ondergrondse berging/infiltratie op eigen terrein houden (infiltratie natuurlijk alleen 
indien dit niet schadelijk is voor het milieu). 



3. Dichtmaken van oppervlakte water en vervangen door ondergrondse berging door middel van 
kratten/ natuurlijk materiaal {bijvoorbeeld Lava/grof puin). 

4. Na kiepen van container, container wagen direct wegzetten en overheaddeur sluiten. Andere 
oplossing is het inpandig lossen van de champignons door middel van een sluis voor de hal. 

5. Afvalcontainer overkappen en eventueel in sluis zetten. Waarbij afvalwater niet over het terrein kan 
lopen. 

6. Geen "vuile" afvalcontainers buiten opstellen. Deze dan opstellen bij leverancier containers welke 
een aantal honderd meter verderop is gevestigd. 

Hopende jullie allen een totaalbeeld van de situatie te hebben gegeven en zie graag een inhoudelijke 
reactie terug voor zover nog niet is gebeurd. 

P.S. Ik vind Scelta Umami een prachtig bedrijf wat van afvalstoffen een nieuwe grondstof maakt. Echter 
dient dit wel te gaan gebeuren zonder overlast te veroorzaken aan de bewoners van Belfeld. 

Met vriendelijke groet, 

Noud Wilbers 

Belfeld 



Bijlage 3: stuk van een bewoner 

Deze petitie spreekt boekdelen. Scelta veroorzaakt overlast voor vele bewoners van Belfeld. Dit is al 
jaren aan de gang m.b.t. geluidsoverlast en stankoverlast. De gemeente zal inmiddels een dik dossier 
hebben over de door de jaren heen ingediende klachten. 

Hoe serieus wordt aldus met deze klachten door de gemeente omgegaan? De openhuis constructie 
van dit bedrijf is onbegrijpelijk. Aan alle zijden van dit pand, staan los van alle filters en 

afzuigingen- structureel deuren open. Geuren, stoom en geluid kunnen ongehinderd ontsnappen. 
Water loopt aan alle kanten zichtbaar en onzichtbaar naar de gemeentelijke straatriolering. En zelfs 
als stoffen via het dak worden verwijderd is de stank enorm, niet eventjes maar op alle dagen en 
tijden van de week. 

Desondanks is Scelta niet gemeentelijk aan banden gelegd. Scelta mag weliswaar qua omvang van de 
loods niet zijn gegroeid toch heeft dit bedrijf door de jaren heen wezenlijke veranderingen 
ondergaan. Kijk alleen eens: 

- naar de ontluchtingen, verdampers en ventilatoren op het dak 

- naar de groei van de verwerkingsapparatuur binnen, 

- het aantal tankwagens dat op en neer gaat 

- de opslag van afvalmateriaal maar ook de opslag van aanleverprodukt op het eigen terrein 

- de groei van de apparatuur aan de achterzijde van dit gebouw en het aantal gestalde tankwagens 

Door de jaren heen is -ondanks het klachtenbeeld- de productie enorm opgevoerd en het proces 
wellicht ook veranderd met eventueel gevarieerde toepassing van ingrediënten, al dan niet 
chemisch van aard. Helaas voor de omwonenden verergert hierdoor de aantasting van het 
leefgenot. 

Het aantal mensen dat deze petitie onderschrijft is zeer groot. En dan te bedenken dat elke 
handtekening een huishouden in Belfeld vertegenwoordigt. Dus feitelijk ondervindt een veelvoud 
van dit aantal overlast van Scelta. Daarbij is ook duidelijk dat niet een klein deel van een straatje 
deze overlast ervaart. Dit is veelomvattend voor een groot deel van het dorp en de gemeenschap 



Belfeld. Deze aantasting van gezondheid, leefbaarheid en woonwaarde is dus geen incident maar 
structureel en eveneens zeer langdurig. 

Overigens ervaart men op het industrieterrein zelf ook veel overlast zo is gebleken tijdens de 
gesprekken die werden gevoerd in samenhang met deze petitie. 

Dit bedrijf past niet binnen de kaders van dit industrieterrein. Is de gemeente hiervan doordrongen? 
Wordt dit erkend? En waar blijkt dan uit dat de gemeente als vergunningverlener, toezichthouder en 
controleur de situatie goed in de greep houdt? 

Het vertrouwen van de burgers in de gemeente en in het bedrijf -zo blijkt uit deze petitie én het 
inhoudelijke overzicht van het klachtenbeeld is zwaar aangetast evenredig met de jarenlange 
klachten. 

Lapmiddelen zijn niet acceptabel! Middellange of lange termijnoplossingen ook niet! De gemeente 
heeft in deze een drastisch corrigerende rol ten aanzien van dit bedrijf. De bewoners van Belfeld 
dienen serieus te worden genomen. 

Aan deze fabriek dient paal en perk te worden gesteld en wel geheel passend in de oorspronkelijke 
kaders van dit industrieterrein. 

Aldus een bewoner van de Schoolstraat te Belfeld. 


